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Írásbeli kérdés

Dr. Kövér László úrnak,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 . § (1) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani a

Vidékfejlesztési Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetéke s

minisztérium vezetőjéhez

„Miért nem lehetséges egyedi elbírálás? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A K13459/1 számon megküldött írásbeli kérdésre adott válaszába n
megfogalmazottakkal alapvetően egyetértünk . Az adott ügyben azonban feltétlenül
szükségesnek tartjuk az egyedi elbírálást . Az érintett terület sajátos elhelyezkedése ,
jelenlegi szerkezete, valamint az id. Pochán Miklós Kertbarát Egyesület tagjaina k
esetenként több évtizedes munkája indokolja speciális kezelését.

Kérem, tájékoztasson arról, lehetséges-e, hogy a Nemzeti Földalapkezelő
Szervezet ebben az esetben a haszonbérlet nyilvános pályázat útján történ ő
vagyonkezelésbe adás helyett egyedileg kezelje a területet ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . július 12 .
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Magyar Zoltán
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